
Janusz Dgbczyfiski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 30.11.2021r.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta
Woclawek

Interpelacje!

1. Proszg pana prezydenta o informacjg, ile wynosi roczny koszt utrzymania
basen6w letnich zainstalowanych przy ulicy Lisek we Wloclawku.
Mieszftaricy ulicy Planty II oraz rodzice dzieci rtczQszczaj1cych do SP Nr
12 prosz? o zainstalowanie w rejonie sl<rryLowania tej drogi z ulicl
Wiejsk4 urzqdzeh spowalni aj4cych ruch lub znak6w drogolvych

graniczaj4cych prgdkos6 poruszania sig poj azd5w samochodowych.
em zbezpieczrrym wiudem ze swoich posesji maj4 mieszkaricy

ulicy Planty 5l i 53 orazWiejskiej 31, atak2e u4rtkownicy parkingLrprzy
SP Nr 12 w poblizu sk<rzyzowania ze swiatlami. Rozpgd zone pojazdy
naruzajltutejsqych mieszkaric6w potrzebuj4cych wl4crye sig do ruchu na
niebe4pieczefistwo i stres - w tych miejscach doszlo iuz do kilku kolizii.
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Z powuZaniem
Janusz Dgbczyrtski
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